
Sverresborg Hoops Basket              

Protokoll styremøte 4-2020 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 4/2020 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Onsdag 5.5.20, kl. 19.00-21.25 
Sted: Microsoft Teams 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Bjørn Åge Bergsjordet, Tommy Geving, 

Ola Høeg, Camilla Jensen og Camilla Myrstad. 
Referent:  Mathias Aarskog 
  
Saksliste 

Sak 4.1.20 Forrige styremøteprotokoll. 
 Styreprotokoll for møte 4. mars 2020 ble godkjent. 

Sak 4.2.20 Daglig drift.         
  

Politiattester. Sendt ut ny forespørsel til nesten alle som trenger da gamle lister ikke var 
tilgjengelige.            Mathias 
Økonomi. Regnskap pr 31.3 fremlagt. Usikker fremtid mht inntekter og refusjon flyreiser. Mathias 
Rekruttering. Tar møte med Sportslig utvalg og de tar ansvar for dette.   Ola 
Dugnader/Salg Hoopseffekter. Skal vi prøve å få tak i vaskedugnader igjen? Prøver å  
lage en komite. Navn ble foreslått.        Alle 

Sak 4.3.20 Styresaker som trenger vedtak.       
 Årsmøte vedtatt avhold på Microsoft Teams 13. mai.     Alle 

Sak 4.4.20 Årsmøte 2020 
 Alle dokumenter klare for å avvikle årsmøte 13. mai. 
 Valgkomiteen forslag fremlagt. Mangler 3 i valgkomite og varamedlem kontrollutvalg. 
 Fordeling av navn til disse ble fordelt og vi kom i mål til årsmøte. Takk til Kristin Seip for 
 å fått i havn nytt styre. 
 Arbeidsoppgaver på årsmøte ble fordelt. 
 Styret foreslår for årsmøte at styre for fullmakt til å bestemme Aktivitetsavgifter for året  

2020 på grunn av usikkerheten rundt Covid 19. 
 Styret foreslår for årsmøte at styret får fullmakt til å bestemme Budsjett for året 2020 på 
 grunn av usikkerheten rundt Covid 19. 

Sak 4.5.20 Oppdatering arbeidsoppgaver. 
 Alle sjekker sine lister på arbeidsoppgaver og oppdaterer disse til neste styremøte. Alle 

Sak 4.6.20 Eventuelt. 
 Ingen saker.
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